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Abstract (en)
[origin: US4757689A] The invention relates to a cryopump having a casing (1), a gas inlet opening (8) to which a chamber (30) can be attached
through a valve (31), a vacuum pump (18) connected through a valve (16) to the casing, a two-stage refrigerator (4) in the casing as cold source,
and pumping surfaces (7, 9, 12, 13) which, on both of the refrigeration stages (5, 11) of the refrigerator, are equipped with an electrical heating
means (23, 24). To achieve a great shortening of the time required for regeneration and start-up it is proposed that a sensor (41) be provided to
monitor the pressure within the pump casing, and that a control unit (28) be present by which the operation of the cryopump can be monitored and
controlled on the basis of the signals supplied by the sensor.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Kryopumpe mit einem Gehäuse (1), mit einer Gaseintrittsöffnung (8), an welche über ein Ventil (31) ein Rezipient
(30) anschließbar ist, mit einer an das Gehäuse über ein Ventil (16) angeschlossenen Vakuumpumpe (18), mit einem im Gehäuse befindlichen
zweistufigen Refrigerator (4) als Kältequelle und mit Pumpflächen (7, 9, 12, 13) an den beiden Kältestufen (5, 11) des Refrigerators, welche mit einer
elektrischen Heizung (23, 24) ausgerüstet sind; um möglichst kurze und möglichst wirksame Regenerier- und Inbetriebnahmezeiten zu erzielen, wird
vorgeschlagen, daß ein Sensor (41) zur Kontrolle des Druckes innerhalb des Pumpengehäuses (1) vorgesehen ist und daß eine Steuereinheit (28)
vorhanden ist, mit der in Abhängigkeit der vom Sensor gelieferten Signale der Betrieb der Kryopumpe überwacht und gesteuert wird.
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